
 
Schriftelijke vragen VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld 
aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Leusden. 
 
Leusden, 7 september2023, 
 
Onderwerp: Huisvesting AMV’s op Speelkamp 22 
 
Geacht college, 
 
Als fractie van de VVD Leusden ontvangen wij vanuit verschillende kanten signalen van 
bewoners rond en om Speelkamp 22 in Leusden. 
 
We horen dat bewoners nog steeds erg geschrokken en overvallen zijn met de mededeling 
van 27 juni dat er in Speelkamp 22 een semipermanente opvang komt voor 80 AMV’ers. Ook 
na de informatieavond van 3 juli is er voor bewoners en raadsleden nog veel onduidelijk over 
het vervolgproces. Als fractie hebben we dan ook de volgende vragen: 
  
1. Kan het college op korte termijn een duidelijk procesvoorstel doen aan bewoners en 

raad waarin de vervolgstappen en tijdlijn duidelijk in beeld komen en dit ook actief 
communiceren? 
 

2. Welke formele stappen moeten er concreet door de gemeente nog gezet worden om te 
komen tot een daadwerkelijke opvanglocatie zoals beschreven? 

 
3. Is het college bereid om met de buurt van Speelkamp 22 actief in gesprek te gaan om 

vragen en zorgen te bespreken en ook te zoeken naar oplossingen? 
 

4. Is het college bereid om actief en ruimhartig om te gaan met planschade en dit ook 
correct af te handelen? 

 
5. Welke rol kan de gemeente spelen in het opzetten van een programma van activiteiten 

om verbinding tussen omwonenden en gasten te bevorderen? 
 
Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 
 
Namens VVD Leusden, Stoutenburg en Achterveld, 
Met vriendelijke groet, 
 
Niels Wassenaar. 


